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Møtereferat BRUKERUTVALGET 
Deltakere:       
Ragnhild Ottesen 
Kjell Egil Førsund  
Odd Eskildsen 
Liv Jakobsen 
Atle Mossige 
Oddrun Strand Rangnes 
Lars Aksel Berge, 
Aud Torild Fjellså 
Jan Salve Torgersen 
Alexander Skålevik 
Sverre Uhlving 
Svanhild Gaupås 
 
Forfall:  
Olaug Haaland 
 
Kopimottakere:  Sendes  styret og det regionale brukerutvalget til orientering. 
 
Møteleder: Kjell Egil Førsund 
Møtedato:  27. januar 2016 
Klokkeslett: 15.30-18.00 
Møtenr: 1/2016 
Møtested: Vardesenteret 
Arkivref:   

  

Møtereferat - brukerutvalget Helse Stavanger – 27. januar 2016 
 

Saksnr Emne  
1/16 Godkjenning av innkalling og referat 7. desember 2015 

Innkalling og referat godkjent uten anmerkninger. 
2/16 Orientering om aktiviteten i Vardesenteret v senterleder Mariette 

Abrahamsson. 
Vardesenteret har vært i drift i snart 1 1/2 år, stadig flere kreftpasienter og deres  
pårørende oppsøker senteret, og deltar i tilbudene som arrangeres. Vardesenteret 
er godt profilert på internett både under Kreftforeningen og på Helse Stavanger  
Sitt nettsted. Det er også informasjon om Vardesenteret på informasjonsskjermene 
ved ca. 30 fastlegekontorer i Sør-Rogaland. 
 
Presentasjon fra senterleder er vedlagt referatet. 
 

3/16 Ungdomsrådet  
Hvordan jobber de, hva er de opptatt av. En liten tilbakemelding etter det først  
halvåret. v/ leder Thea og nestleder Celina.  
Ungdomsrådet har 10 representanter fra 13 – 23 år. 50/50 % jenter og gutter. 
Det mest konkrete de har gjort så langt er å gi innspill til innredning av et 
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ungdoms rom i barneavdelingen. 
De har vært på besøk i Barneavdelingen med poliklinikker, BUPA og den nye 
Barnehabiliterings enheten på Mariero. 
Leder og nestleder har vært på en «Workshop»-samling for Ungdomsråd i Oslo. 
Der fikk de inspirasjon og ideer til aktiviteter for ungdomsrådet.  
De anser det nå som viktig å få ut informasjon om ungdomsrådet og hvordan 
bruke internett som informasjonskanal – kommunikasjonsavdelingen skal hjelpe 
til med dette. Det er opprettet en scape-gruppe for Ungdomsråd på landsbasis med 
faste møtetider, vårt ungdomsråd ser dette som en viktig inspirasjonskanal. 
Det avtales møte med brukerutvalget 1 gang pr. år – oftere ved behov. 
 

4/16 Brukerutvalget – mer synlig på Helse Stavanger sin hjemmeside 
v/ kommunikasjonssjef Gottfred Tunge. 

   Internettløsningene for alle i spesialist helsetjenesten skal flyttes over på den store 
«plattformen» HelseNorge.no. Det er et opprettet et pilotprosjekt i Trondheim som 
skal teste ut hvordan brukermedvirkning og brukerens stemme skal profileres. 
Se vedlagte presentasjon. Det skal vurderes justeringer som kan synliggjøre 
brukerutvalget på eksisterende nettside. 
 

5/16 Oppfølgingssaker / Orienteringssaker 
• Lærings og mestringssenteret – kurs i brukermedvirkning 24. 

februar – Oddrun S. Rangnes og Jan T. ønsker å delta 
• Årsplan for brukerutvalget 

Det avtales eget arbeidsmøte for å avklare årsplan for 2016. 
• Årsrapport for brukerutvalget. Deltagere i div. prosjekter, råd 

etc. sender leder et par linjer om sitt prosjekt innen 3. februar. 
• Besøk på Nærland – mars eller april, Svanhild avklarer med leder 

på Nærland om muligheter for å avholde april-møtet der. «I 
etterkant er det avklart at vi er velkommen til Nærland 13. april» 

• Forslag til faglige temaer – avklares i arbeidsmøte vedrørende 
årsplan. Neste møte faglig tema «Pasientjournal på nett». 

• Aud Torild Fjellså og Lars Aksel Berge er meldt på 
Brukerkonferansen på Klepp Rådhus 18. februar. 

 
6/16 Tilbakemelding fra medlemmene vedrørende deltagelse i prosjekter etc. 

Utsettes til neste møte.  
 

7/16 Styresaker til styremøtet 4. februar orientering ved fagdirektøren 
• Resultatet for 2015 kan se ut til å bli bedre enn prognosen og gi et pluss på 

ca. 72 mill. Budsjettet var satt opp med et krev om 80 mill. i pluss. Dette 
for å kunne bygge opp kapital til det store sykehusprosjektet. 

• I forhold til risikostyring er fortsatt oppfølging av korridorpasienter valgt 
som selvvalgt styringsmål. 

• Sak om omdømmemåling av foretakene i Helse Vest sendes 
Brukerutvalget i etterkant. 

• Orientering om organisasjonsendringer i Helse Stavanger og den videre 
prosessen. Det er innleid en konsulent fra KPMG (tidligere anestesilege) 
for å bistå til en ryddig prosess. En ser for at endringene kan tre i kraft utpå 
høsten. 

• For at brukerutvalget skal følgende med på det som skjer i foretaket av 
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«smått og stort» henstiller fagdirektøren å gå inn på nettsted styresaker 
under å lese administrerende direktørs rapport til styret. 

 
http://www.helse-stavanger.no/no/OmOss/styret/Sider/Styremoter.aspx 

8/16 Eventuelt 
Konferanse om nasjonale kvalitetsregister – avventer tilbakemelding om hvem 
som deltar. 
 
 
Neste møtet i Brukerutvalget 9. mars 
 
 
Svanhild Gaupås 
Referent 
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